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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ TECHNICKÉ KOMISE 

 
2. ZASEDÁNÍ 

DNE: 5.2.2014 

PŘÍTOMNI: 
M. Chalupa - předseda TK 

B. Košatka - předseda AS FSv 

M. Polák 

F. Bubeník 

M. Dočkal 

K. Pavlová 

A.Jíra 

 

proděkan pro výstavbu FSv Tomáš Šenberger 

 

1. M. Chalupa zahájil zasedání technické komise a přivítal proděkana pro výstavbu FSv 

ČVUT profesora Tomáše Šenbergera. 

2. T. Šenberger shrnul přestavby, které se na fakultě realizují a budou realizovat v nejbližší době. 

a. výměna výtahů v budově A - 1. etapa do 20.2.2014, 2. etapa do dubna 2014 

b. výměna fasády studovny v budově C a můstků - do 15.2.2014 

c. výměna fasády  4 poslucháren v budově C  

d. oprava zastřešení atria  
 

3. Následně T. Šenberger seznámil komisi s plánovanými přestavbami a projekty. 

a. parkování - jednou z možností pro umístění parkoviště je přestavba ulice Kolejní. 

V současné době se vyjednává výměna pozemků s magistrátem a pozemky mezi 

budovami C a D by měly patřit FSv. Jednou z možností je přestavět pozemky na 

parkoviště (komplikace kvůli kabelu veřejného osvětlení - není možno jednoduše 

rozšířit na kolmá stání).  

Další možnost uvažuje o uzavření pozemku z obou stran a přestavbu například na 

relaxační zazeleněnou zónu, do níž by mohly být otevřeny i zahrádky stravovacích 

zařízení. 

b. posilovna - přes letní prázdniny 2014 se plánuje rekonstrukce: rozšíření hygienického 

zázemí a šaten, je možné i rozšíření samotného cvičebního sálu. 

c. parter  - prof. Šenberger s architektem Šikolou navrhli betonové lavičky do parteru 

před vstupem do fakulty. Realizace se zastavila, protože lavičky měly být odlity 

z betonu přímo na fakultě, ale došlo k problémům. Momentálně je záležitost 

pozastavená. A. Jíra navrhnul, že by bylo možné pořídit finančně méně nákladné 

dřevěné lavičky.  

d. čítárna - prostor čítárny je momentálně nevyužitý a slouží pouze výjimečně při 

pořádání konferencí jako prostor pro registraci či zázemí. T. Šenberger by prostoru 

rád našel nové využití. M. Chalupa zmínil možnost umístění občerstvení (např. 

pizzerie). T. Šenberger namítnul, že je zde problém se zápachem. K. Pavlová navrhla 

přesun služeb VICu do těchto prostor: plotrovna, tisk na A3 a menší formáty, 

aktivace karet. T. Šenberger s nápadem souhlasil a rozšířil funkci na takzvané 

„Infocentrum“ FSv. Poskytovalo by služby od tisku a plotrování, přes aktivaci karet 

a další pomoc s fakultními výpočetními systémy. A byla by zde také možnost prodeje 

propagačních předmětů fakulty, umístění informačních materiálů, poskytování 

informací o fakultě návštěvníkům i studentům či příležitostný prodej dalších věcí 

(např. vstupenky na fakultní akce). V případě pořádání konferencí by byla možnost 

využít prostor a pult i pro registraci účastníků či pro jiné účely. 
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4. T. Šenberger oznámil, že funkce prorektora pro výstavbu za celé ČVUT bude zrušena. 

Nahradí ho oddělení pro investice. 

 

5. Dále komise projednala několik záležitostí spojených s informačními systémy: 

a. webové stránky fakulty - chystají se nové webové stránky, které připravuje externí 

firma ve spolupráci s PR oddělením FSv.  Bylo by vhodné, aby se Akademický senát 

či jeho část vyjádřila k obsahu webu, proto AS kontaktuje paní Kokešovou z PR 

oddělení. 

b. úschovna dat - A. Jíra navrhnul, že by bylo vhodné mít fakultní diskové pole pro 

přenos větších objemů dat. Další členové technické komise zmínili, že stejnou funkci 

mohou plnit i veřejná datová úložiště na internetu. Záležitost bude dále projednávána. 

 

6. M. Chalupa ukončil zasedání  


